
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 518
Hvorfor har regeringen valgt at tilgodese bestemte brancher ved at give en særlig rabat 
til virksomheder med mineralogiske processer, mens andre produktionserhverv som er 
omfattet af afgiftslovens definition om procesenergi, herunder gartnerierhvervet, rammes 
fuld ud af regeringens udspil?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Christian Lille
holt (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 11. maj 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Lilleholt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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